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Förslag till beslut 

Stadsdelsnämnden tillstyrker medborgarförslaget från Isak Ljungh om 

en miniramp för skejtboard vid Farstaängen enligt förvaltningens 

förslag och avsätter 300 000 kronor av investeringsmedlen för 

ändamålet. 

 

 

 

 

 

 

 

Kerstin Sandström  

stadsdelsdirektör  

 

 

 

Sammanfattning 

I ett medborgarförslag föreslår Isak Ljungh att stadsdelsnämnden 

anlägger en miniramp för skejtboard vid Farstaängsparken. En 

ramp kostar inte mycket, går fort att bygga och kan användas av 

både barn, ungdomar och vuxna. Förslagsställaren påpekar att 

skejtparkerna i Högdalen och Gubbängen saknar ramper. 

 

Förvaltningen föreslår att stadsdelsnämnden tillstyrker förslaget 

om en miniramp för skejtboard i Farstaängen i enlighet med detta 

tjänsteutlåtande. Förvaltningen föreslår att stadsdelsnämnden 

avsätter 300 000 kronor av investeringsmedlen för ändamålet. 
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Ärendets beredning 

Ärendet har beretts inom avdelningen för ekonomi, stadsmiljö 

och strategi. 

 

Medborgarförslaget 

Vid stadsdelsnämndens sammanträde den 15 juni i år fick 

förvaltningen i uppdrag att bereda ett medborgarförslag som hade 

lämnats in av Isak Ljungh. Han föreslår att stadsdelsnämnden 

anlägger en miniramp för skejtboard vid Farstaängsparken. En 

ramp kostar inte mycket, går fort att bygga och kan användas av 

både barn, ungdomar och vuxna.  

 

Ljung påpekar att skejtparkerna i Högdalen och Gubbängen 

saknar ramper och att det därför inte går att hänvisa 

rampintresserade åkare dit. 

 

Förvaltningens synpunkter och förslag  

Enligt programmet för Tyngdpunkt Farsta är Farstaängen den 

park som man ska satsa på. Att ha en ramp på de belagda ytor 

som finns idag anser förvaltningen inte är lämpligt eftersom även 

små barn leker på de ytorna. Förvaltningen anser dessutom att 

nya belagda ytor inte ska anläggas förrän ett program för hela 

parken är fastslaget. 

 

Däremot kan en flyttbar ramp som inte kräver en egen hårdgjord 

yta kan vara ett bra komplement till de övriga aktiviteter som 

finns i parken idag. 

 

 

 
Exempel på ramp 
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Förvaltningen föreslår att stadsdelsnämnden tillstyrker 

medborgarförslaget om en miniramp för skejtboard vid 

Farstaängen enligt förvaltningens förslag och avsätter 300 000 

kronor av investeringsmedlen för ändamålet. 

 

 

Bilaga 

Medborgarförslag från Isak Ljungh om en miniramp för 

skejtboard vid Farstaängsparken 


